
NASVIDENJE
NA PROSLAVI

PRED NOVO ŠOLO
Nestrpno pričakujemo, da bo šola Sostro zgrajena Ker pa

vem, da gradnja šole ne zanima samo nas, učencev, sem skle-
nila, da obiščem predsednika gradbenega odbora Janeza Jan-
čarja in mu postavim nekaj vprašanj.

Kako ste sprejeli fiinkcijo
predsednika gradbenega od-
bora? ,,Sodeloval sem kot pred-
sednik KO SZDL pri organizaciji
refeienduma za samoprispevek,
na katerem smo se v našem oko-
lju odločili za gradnjo šole in
vrtca. Naš kraj je nujno potre-
boval šolo, vrtec in telovadnico.
Po pozitivnem izidu referen-
duma je svet KS Zadvor imeno-
val odbor za gradnjo vrtca in
šole, v katerem sem prevzel vo-
dilno ftinkcijo."

..Kako potekajo dela na grad-
bišču?

,,Zadovoljivo. Gradbeno pod-
jetje Obnova hiti z zčmljiškimi
deli in z betoniianjem temeljev,
da bi opravili dimveč, preden se
bo živo srebio spustilo globoko
pod ničlo."

Kaj pa bo z asfaltno pliščo za
šolo?

»Asfaltno ploščo smo morali
skrajšati. Bila je odprto igrišče.
Na njej niso telovadili samo
u&nci, temveč so se posebna v
poletnfli mesecih zbirali na njej
tudi mladinci pri športnih igiah.
Zato si bo gradbeni odbor z
občinsko skupščino prizadeval,
da bo pri ureditvi okolice nado-
knadil izgubljeno in uvedel sa-
mostojno košarkaisko igrišče."

Bodo zgtadili najpiej šolo ali
telovadnico ali bo ziaslo oboje
istočasno?

,,Telovadnica ji vkomponi-
rana v šolsko poslopje, zato
bodo giadili oboje hkrati."

Koliko bo novih učilnic?
,,V novi šoli bo osem novih

učilnic, pa še kabineti za pri-
pravo na pouk, večnamenski
ptostori s knjižnico in majhno
kuhinjo z razdelilnico."

Nova šola bo povezana s staro
- kako?

,,S prehodom; na eni strani
bosta dve pisami, ua diugi pa
zbomica. Pod prehodom bo ve-
liko zaklonišče."

Ali bomo v telovadnici lahko
vadili tudi mi, ki bomo tedaj že
zapustili osnovno šolo?

,,Že od začetka smo se zani-
mali za telovadnico, ki bi morala
biti odprta za vso mladino in od-
rasle. Seveda ne bi smeli mofiti
pouka, vendar sem prepričan, da
ostane še dovolj časa tudi za ti-
ste, kise radi rekiBirajo."

Se vpiašanje: Kdaj bo nova
šola odprta?

,,Predvidoma že vjeseni leta
1975. Takrat se bomo videli na
proslavi, ki bo praznik vseh na-
ših ljudi v KS Zadvor.
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